
  Obec  Rakovo

Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 5/2020

v Rakove zo dňa 23. 10. 2020

__________________________________________________________________________________

Program:

1.  Otvorenie zasadnutia

  2.     Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

  3.     Voľba návrhovej komisie

  4.     Kontrola uznesenia

  5.    Prerokovanie petície občanov

  6.     Prerokovanie pamätnej izby tradícií obce Rakovo

  7.     Rôzne

  8.     Diskusia 

  9.     Prijaté uznesenia

10.    Ukončenie

1. Otvorenie zasadnutia

Starosta obce  privítal všetkých prítomných poslancov a občanov, ktorí sa dostavili na zasadnutie 
zastupiteľstva OÚ. Prítomní sú štyria poslanci,  Peter Vakula - neprítomný.  OZ je uznášania schopné.  Počas
rokovania pri bode č. 5 odišiel Mgr Igor. Stacho  z dôvodu pracovných povinností.  Program zasadnutia OZ 
prečítal starosta Patrik  Antal a dal zaň hlasovať.

 

  2.     Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľku zápisnice starosta určil Ing. Margitu Košarišťanovú a za overovateľmi zápisnice sú 
Peter  Krško a Ľubica Charvátová.

  3.     Voľba návrhovej komisie

  Obecné zastupiteľstvo navrhlo a schválilo návrhovú komisiu v zložení:

  Predseda:                Ľubica Charvátová, 

  Členovia komisie:  Eva  Smrčiaková,

                                    Mgr. Igor Stacho. 

Hlasovanie:                       za:  4               proti: 0             zdržal sa:  0           Schválené uznesením č. 35 /2020



Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia zastupiteľstva obce Rakovo,  konaného dňa 23. 
10. 2020.

Hlasovanie:                       za:  4               proti: 0             zdržal sa:  0            Schválené uznesením č. 36 /2020

4.     Kontrola uznesenia
Kontrolu uznesení  od č. 26/2020 – č. 34/2020 zo zastupiteľstva konaného dňa 01. 09. 2020 prečítal 

Peter  Krško. Všetky  uznesenia prijaté  na predchádzajúcom zastupiteľstve boli splnené v dohodnutých 
termínoch.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie.

  5.    Prerokovanie petície občanov

Na OÚ v Rakove bola dňa 06. 10. 2020 doručená petícia v znení:  Petícia za záchranu kvality života a
 životného  prostredia  súčasných  obyvateľov  obce  Rakovo.  Na petícii  je  podpísaných  108  občanov   na 
10-tich hárkoch.  Za občanov rokuje s OÚ petičný výbor v zložení: Ján Bartoš, Rakovo 159,  Miroslav Toporcer,
Rakovo 55,  Slávka Borošová, Rakovo 158,  Božena Jovnašová, Rakovo 36.   Pre písomný styk  s verejnou 
správou si určili člena petič. výboru – p. Jána Bartoša,  bytom Rakovo 159.  V petícii žiadajú informácie nimi 
špecifikovaných záležitostí v nižšie uvedených bodoch k plánovanej  zmene územného plánu a plánovanej 
rozsiahlej výstavbe rodinných domov a developerského zámeru  IBV východ:

1. Pitná voda – predloženie aktuálnej projektovej dokumentácie a správa o riešení zaistenia dostatočného 
zásobovania pitnou vodou pre súčasných a budúcich obyvateľov obce.

2. Kanalizácia – predloženie aktuálnej projektovej dokumentácie a správu o riešení dostatočnej priepustnosti 
kanalizácie. 

3. Dopravná infraštruktúra - členovia komisie: Charvátová, Ľubica; Smrčiaková, Eva; Krško, Peter.

Následne dňa 21. 10. 2020 p. Miroslav Themár doručil na OÚ v Rakove Pripomienkovanie územného 
plánu obce, ZaD č. 1 Návrh riešenia z 09/2020 zverejneného na úradnej tabuli obce dňa 22. 09. 2020.

K     jednotlivým bodom a požiadavkám sa vyjadril starosta obce Patrik Antal.
Pitná voda, jej dostatok a dostatočná priepustnosť kanalizácie v prípade postavenia ďalších rod. 

domov ( v počte 53 - 55) a bytových jednotiek a následne s tým zvýšený počet obyvateľov. K rozšíreniu 
vodovodu a verejnej kanalizácii sa vyjadril Turvod  listom zo dňa 20. 10. 2020, v ktorom uviedol svoje 
stanovisko – nedôjde k zhoršeniu  zásobovania existujúcich odberateľov a nedôjde k problémom 
k odvádzaniu splaškových vôd do verejnej kanalizácie. 

 Na zasadnutie k riešeniu IBV v našej obci boli prizvaní  developeri  Pokryvka Radovan a Ing. Kurek 
Peter. Vyjadrili sa, že rozširujú vodovodnú sieť  na vlastné náklady na dotknuté pozemky v IBV východ a bude 
tu zriadená dotlaková stanica.  P. Ján Bartoš, Tatiana Bartošová, Slávka Borošová,  Anna Kopecká žiadali od 
nich vyjadrenie  o rozlohe  v m2  nimi ponúkaných pozemkov v tejto lokalite a koľko rod. domov  tu plánujú 
postaviť.  Na základe pripomienok  rozloha pozemku bude minimálne 700 m2.  Občania žiadajú, aby  
zastavaná plocha v m2  bola v úmere  i s  plochou zelene  v m2.  Je zaručené, že zeleň a vysadené stromy 
oddelia starú časť obce od novej IBV.  

Na  Borku v koncovom odber. mieste tlak vody v potrubí meracím zariadením kontroluje  Ing. 
Radovan Fatul. Občania žiadajú určiť najnižšiu hodnotu tlaku vody v potrubí na 1,7 baru. V prípade  poklesu 
tejto hodnoty  starosta bude žiadať  Turvod o okamžitú nápravu a riešenie situácie prepojenia k dotláčacej 



stanici.  K demografii – nárastu počtu obyvateľov obce do r. 2035 občania žiadajú, aby sa dodržal počet 
obyvateľov v obci.

Dopravná infraštruktúra – občania žiadajú, aby sa nezačalo s výstavbou Logistického centra 
a rozšírenia jeho funkčného využitia skôr,  ako bude s NDS doriešená stavba mimoúrovňovej križovatky 
a rýchlostnej cesty R3.  Zastupiteľstvo a občania sa dohodli v pokračovaní riešenia dopravnej situácie 
v napojení na cestu 1/65.

K žiadosti o rozšírenie  ochranného pásma za plotom cintorína z 15 m na 50 m.  Občania sa dohodli  
ponechať 20 m ochranné pásmo od plotu cintorína, prípadne to budeme preberať na ďalšom zastupiteľstve. 

K zmene plochy pre vybudovanie Obecného športového areálu –  niektorí občania nesúhlasia a chcú 
vysvetlenie.  Starosta vysvetlil, že majiteľka pozemku p. Hetešová a aj iní vlastníci nesúhlasia s vybudovaním  
areálu na ich pozemku, čo prišla aj osobne potvrdiť p. Hetešová a listom iní vlastníci. Preto obec bude riešiť 
náhradnú plochu na vybudovanie športového  areálu.

K pripomienke B 1.2.  Vymedzenie riešeného územia v ÚPN-O – ZaD č. 1 - bol to preklep 
pracovníkom, ktorý to písal a bude to opravené z ÚPN-O Demänovská dolina na správne znenie ÚPN-O 
Rakovo. 

Všetky požiadavky, pripomienky a sťažnosti od občanov sú zaevidované podľa jednotlivých bodov a 
poslanci obecného zastupiteľstva dňa 23. 10. 2020 ich berú na vedomie.

6.     Prerokovanie pamätnej izby tradícií obce Rakovo

Starosta informoval, že nejaké exponáty obec už vlastní a navrhnutý priestor je vo veľkej zasadačke, 
ktorá je zrekonštruovaná. V priestoroch kult. domu, ako navrhovala p. Martina Toporcerová,  to nie je možné.

Obecné zastupiteľstvo vzalo tento bod programu dnešného zasadnutia na vedomie.

7.     Rôzne
Poslanci  preštudovali vypracované  rozpočtové opatrenia č. 2/2020  a  následne ho schválili.

Hlasovanie:                       za:  3               proti: 0             zdržal sa:  0           Schválené uznesením č. 37 /2020.

8.     Diskusia

Občanom, ktorí sa pýtali na  zasielanie  obecných oznámení formou SMS, poslanec Peter Krško 
odpovedal, že majú ísť na stránku OÚ a prihlásiť sa na: rozhlas@rakovo.sk.

  9.     Prijaté uznesenia

Obecné zastupiteľstvo v     Rakove berie na vedomie:

 kontrolu uznesení zo 4. zasadnutia OZ v Rakove zo dňa 1. 9. 2020,
 zriadenie pamätnej izby v priestoroch zasadačky v obci Rakovo,
 dáva do zápisu požiadavky prítomných občanov obce Rakovo:

- ochranné pásmo cintorína prerokovať na budúcom zastupiteľstve,
- kritérium, ak tlak vody klesne pod 1,7 baru, a následné riešenia situácie v danej oblasti na kopci 

v časti obce Rakovo,
- vytvoriť regulatív na veľkosť pozemku po prerokovaní s developerom  na základe stavebného 

zákona nad 700 m2 na stavbu rodinného domu na jeden pozemok,

mailto:rozhlas@rakovo.sk


- žiadosť vlastníkov pozemkov v časti územného plánu Šport a rekreácia o ponechanie súčasného 
návrhu pri zmenách a doplnkoch č. 1,

- vytvoriť náhradnú plochu v inej časti obce na šport a rekreáciu v nasledujúcich zmenách 
v územnom pláne,

- pokračovať v riešení dopravnej situácie v napojení na cestu 1/65,
- vyjadrenie starostu obce k jednotlivým bodom pripomienok petície občanov a pripomienok 

k územnému plánu a stanoviská orgánov, ktoré priamo súviseli  s  uvedenými  pripomienkami.

10.    Ukončenie

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil starosta, poďakoval sa poslancom a všetkým prítomným 
občanom za účasť.

Súčasťou zápisnice bude príloha:  na OÚ doručená petícia od  občanov,  pripomienkovanie 
k územnému plánu obce – zmena a doplnok č. 1 –  Návrh riešenia zverejneného na úrad. tabuli obce  dňa 22. 
09. 2020.

Zapísala:  Margita Košarišťanová

V  Rakove 23. 10. 2020  


